

Lin Yao Ji Music Foundation of China presents
林耀基中國音樂基金 呈獻

**VIOLIN MASTERCLASS and
PRO-AM CHAMBER MUSIC WORKSHOP**
with **PROFESSOR LEWIS KAPLAN**

路易斯·卡普蘭教授
小提琴大師班 及
三融室內樂工作坊

VIOLIN MASTERCLASS
小提琴大師班

25 May 2013 (Saturday), 3:00pm - 6:00pm
2013年5月25日(星期六) 下午3:00至6:00

An open class for selected young violinists to perform and be coached by the master in front of an audience.

獲選之青少年小提琴手於觀眾及大師席前演奏並即場接受指導。

PRO-AM CHAMBER MUSIC WORKSHOP
三融室內樂工作坊

25 May 2013 (Saturday), 7.30 - 9.30pm
2013年5月25日(星期六) 下午7:30至9:30
26 May 2013 (Sunday), 3:00 - 5:00pm
2013年5月26日(星期日) 下午3:00至5:00

Professional as well as amateur musicians are encouraged to form ensembles to showcase chamber music repertoire of not more than 12 minutes in duration, and will be given constructive comments and coaching by Professor Kaplan following their performance.

「三融」就是專業音樂家、業餘音樂演奏者及愛好音樂的聽眾共融共勉的意思。是次工作坊由卡普蘭教授主持，歡迎專業及業餘演奏者組隊參與，演奏不超過12分鐘的室內樂曲目，並接受大師即場指導。

Presenter 主辦機構:



LIN YAO JI
MUSIC FOUNDATION
OF CHINA
林耀基中國音樂基金

Hotel Sponsor 酒店贊助:



富豪酒店
REGAL HOTELS



Violin Faculty, Juilliard School of Music and Mannes School of Music
紐約茱莉亞音樂學院及曼爾斯音樂學院
小提琴教授

Founder & Director, Bowdoin International Music Festival
保頓國際音樂節創辦人及總監

Founder, Aeolian Chamber Players
愛樂人室內樂團創辦人

Venue 舉辦場地

Recital Theatre, 6/F Congregation House
119 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣禮頓道119號公理堂大樓六樓演奏廳

Audience admission 觀眾入場

All performances are open to the public. Audience is admitted free of charge but upon prior email registration at info@linyaoji.com. 所有演出均免費開放予觀眾欣賞。有意蒞臨欣賞者請電郵到 info@linyaoji.com 登記預留座位。

Applying 報名參與

Application details may be found at www.linyaoji.com. Violinists for the Masterclass are selected through audition by recording. Places for the Chamber Music Workshop are first-come first-served. Application deadline: 30 April 2013.

小提琴大師班演奏者須經錄音選拔。室內樂工作坊參與隊伍名額先到先得。報名詳情請瀏覽 www.linyaoji.com。

報名截止日期: 2013年4月30日。

Enquiries 查詢

Email info@linyaoji.com.

歡迎電郵到 info@linyaoji.com 查詢。